



Bad Weather Arrangement Notice 惡劣天氣安排通告

Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning Signal (called “The Warning Signal”)

Due to the No. 8 tropical cyclone warning signal was issued at 6:40a.m. today (9 October, 2021), the offer to sale of the specified residential units by way of internal sale and public sale will be postponed to tomorrow (10 October 2021). Registrants should attend the Sales Office at the same check-in time slot on 10 October 2021 based on the balloting results.

If the Warning Signal is issued during the Time of the Sale (10 October, 2021), the Vendor will continue to offer to sell the specified residential properties at the Sales Office.

八號或更高熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告信號（簡稱為“警告信號”）

由於今天（2021年10月9日）早上6時40分天文台發出8號熱帶氣旋警告信號，以內部認購及公開發售形式要約出售指明住宅物業將順延至明天（2021年10月10日）。登記人須按照抽籤結果的報到時段於2021年10月10日到臨售樓處進行登記。

如警告信號於出售時間期間（2021年10月10日）發出，賣方將繼續於售樓處要約出售指明住宅物業。

Date: 9 October 2021
日期：2021年10月9日